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Vragen van de leden Van der Ham
en Pechtold (beiden D66) aan de
minister van Justitie over het gebruik
van beveiligingscamera’s, het
doorverkopen van beelden en
punitieve boete. (Ingezonden 25 mei
2009)

1
Hoe beoordeelt u de gang van zaken
rond de verkoop van beelden van een
bewakingscamera aan RTL4?1

2
Staat volgens u de schending van de
privacy en de mogelijk hoge
bedragen die worden betaald voor de
beelden in verhouding tot het
beperkte boete-instrumentarium dat
beschikbaar is voor o.a. het College
Bescherming Persoonsgegevens
(CBP) om op te treden tegen dit soort
misbruik?

3
Ziet u het gevaar dat als slachtoffers
kiezen om misbruik niet aan te
vechten, mogelijk om verdere
publiciteit te vermijden, hiermee
misbruik onbestraft blijft? Deelt u de
mening dat toekomstig misbruik
daardoor onvoldoende ontmoedigd
wordt, ook al omdat veel geld kan
worden verdiend met het verkopen
van beelden?

4
Wilt u het instrumentarium van het
CPB uitbreiden door het de

mogelijkheid te geven punitieve
boetes uit te delen?

1 de Volkskrant, 21 mei 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 11 juni
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van de leden Van
der Ham en Pechtold (beiden D66)
van uw Kamer over het gebruik van
beveiligingscamera’s, het
doorverkopen van beelden en
punitieve boete (ingezonden 25 mei
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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